

COMMUNIQUE

1966

| NO.  | TITLE/TITRE                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             | DATE OF/ DE PUBLICATION |
|------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------|
| 70A. | Texte de la déclaration prononcée devant la Commission de Politique Spéciale le 16 novembre 1966 par le représentant canadien, M. Pierre-Elliott Trudeau, député secrétaire parlementaire du jour. (Etude d'ensemble de toute la question des aspects: rapport du Comité special des opérations de maintien de la paix).                                                | le 16 novembre 1966     |
| 72.  | Text of statement to the made by the Canadian Representative, Miss Margaret Meagher, on the report of the IAEA (item 14), in Plenary Session.                                                                                                                                                                                                                           | November 22, 1966       |
| 73.  | Text of Statement to be made by the Canadian Secretary of State for the External Affairs, the Hon. Paul Martin, P.C., Q.C., M.P., on Tuesday November 22, 1966 in the Special Political Committee on Item 33 ( Comprehensive Review of the Whole Question of Peacekeeping Operations in all their aspects; Report of the Special Committee on Peacekeeping Operations.) | November 22, 1966       |
| 73A. | Texte de la déclaration prononcée par le secrétaire d'Etat canadien aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, devant la Commission de Politique Spéciale, sur le point 33 de l'ordre du jour (Etude d'ensemble de toute la question des opérations de maintien de la paix sous tous leurs aspects: rapport du Comité spécial des opérations de maintien de la paix).    | le 22 novembre 1966     |
| 74.  | Text of Statement to be made by the Canada Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, P.C., Q.C., M.P., on the Question of Chinese Representation, in the Plenary Session of the United Nations General Assembly.                                                                                                                             |                         |